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Verslag BO 21/09/2021 om 10u00 

Confederatie Bouw Sint-Niklaas 
 

Welkom aan: Lieven Hostens, Fons Leys, Paul De Brauwer, Herman Valenberghs, Marleen 
Vandenweghe, Jos Timmermans, Frans Deflem, Willy Pouillon, Luc Weemaes, Roel Soors 
 
Verontschuldigd: Rik Bulckaen 
 
Verslag: 

1. Verwelkoming en opening van de vergadering 
De voorzitter heet iedereen van harte welkom en opent de vergadering. 
Hij feliciteert alvast alle leden van het BO die terug verkozen werden in hun regio.  
 

2. Aanvaarden van verslagen + opvolging 
 

• Aanvaarden verslag dd  17/08/2021 
Het verslag wordt goedgekeurd.  

 
3. Financieel: 

• financieel juli:  
Niet veel veranderingen t.o.v. de vorige vergadering. 
Inkomgelden manifestaties stijgen, de afdrachten stijgen.  
De betaling naar CNR werd gedaan (management Regi) 
De facturen van de huur secretariaat Hasselt kwamen eindelijk binnen.  
Limburg Wandelt: we ontvingen een factuur van de dranken voor de medewerkers 
van WSVL vzw. Correcte afspraken verwerken in het contract met de organisator van 
de Regionale wandeldagen.  
 

• begroting 2022: de begroting werd op 26/08/2021 goedgekeurd door het BO. Op de 
regionale vergaderingen hebben we geen vragen ontvangen over de begroting.  
 

• Onkostenvergoedingen/verplaatsingen BO en RB: 
Enkele aanpassingen/verduidelijkingen doorgevoerd in het afspraken document.  
Op ieder RB wordt herbekeken hoe er samen gereden kan worden. Maximaal 8 
voertuigen per vergadering. Verplaatsingsvergoedingen kunnen enkel voor 
verplaatsingen in opdracht.  

 

• evolutie EasyPayments:   
Hebben de leden BO nog contact gehad om hun administratie verder in orde te 
brengen? De directeur contacteert Easypayments om één op één afspraken te 
maken met iedere club. We vragen de Ijsetrippers vzw ter vervanging van Tornado. 

 
4. Wandelclubs: 

• ‘vzw Wandelen met kinderen’ 
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Hun prioriteiten zullen niet op organiseren liggen. Ze hebben een subsidiedossier 
ingediend bij provincie Limburg. Dit richt zich op verblijfstoerisme in de provincie. 
Voorlopig doen ze niet aan ledenwerving.  
 

• ledenhernieuwingen binnen de clubs en federatieleden?  
Momenteel 58037 leden waarvan 2367 federatieleden.  
 

• reddingsplan Bosstappers Jabbeke 
Er is op onze vraag een vergadering in oktober met zoveel mogelijk leden met de 
oproep om de club te redden  
 

• opvolging Herentalse Wandelvereniging vzw (1026)  
Luc had contact met de voorzitter. Er stoppen 2 bestuursleden. Er moeten nieuwe 
bestuurders bijkomen. Luc volgt verder op.  
 

5. Beleidsplan: 

• evaluatie Limburg Wandelt (22/8) en Vlaams-Brabant Wandelt (19/9) + verdeling van 
de gadgets: 
In Limburg was er veel volk (2300) in Merchtem slechts 1300 deelnemers. In 
Merchtem werden er +/-400 rugzakken en 200 poncho’s uitgedeeld.  
In Limburg zal W.S.V.Milieu 2000 Lommel de regionale wandeldag op 22/05/2022 
organiseren. 
 

• verslag vergadering met Golazo op 23/8: 
De datums voor de volgende jaren werden vastgelegd.  
Er werden nieuwe afspraken gemaakt omtrent de vergoeding van de vrijwilligers van 
WSVL vzw. Golazo levert inspanningen om lidmaatschap WSVL vzw te promoten.  
 

• verslag vergadering pzesoneelsleden voor overname taken Kevin op 23/8: 
Er werden afspraken gemaakt en enkele zaken worden niet verder uitgewerkt. 
Nathalie is het aanspreekpunt voor de regionale wandeldagen. Ze voert het 
administratieve werk uit en het team evenementen moet vooral praktisch te werk 
gaan. Stefaan volgt Trailwalk.be en Flanderstrails verder op.  
 

• verslag vergadering met vzw Boslandtrail op 23/8 
 

• verslag Redactieraad rond concept ‘wandelgemeente’ op 24/8 
Voorstel is om een comité samen te stellen met een jury van externen en leden BO 
van WSVL vzw . Externen kunnen zijn: Toerisme Vlaanderen, Trage Wegen, Sport 
Vlaanderen, vereniging van steden en gemeenten.  
Gemeenten/steden kunnen op basis van parameters een dossier indienen. De 3 
beste worden weerhouden. De wandelaars kunnen dan hun stem uitbrengen via een 
poll. Dit gaat pas in 2023 van start.  
 

• verslag Redactieraad van 26/8 
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• vergadering met de clubs Tiendaagse van de Veerkracht op 20/9 
Het was een moeilijke vergadering gezien Cera steeds aankondigde dat ze €8 per 
deelnemer zouden voorzien. Puntje bij paaltje voorzien ze slechts €7. De goodybags 
zullen verdeeld worden door de clubs bij de inschrijvingen. Er wordt gewerkt met 
voorinschrijving. Dit gaat over ongeveer 300 deelnemers per organisatie. Er worden 
ook nog enkele goodybags voorzien voor de mensen uit de psychiatrische 
instellingen. 
 

• evaluatie eerste opstart ‘Start to Walk’ 
De projecten in Avelgem en Zelzate die normaal van start gingen begin september 

konden helaas, bij gebrek aan kandidaten, niet doorgaan. De gemeenten zelf 

toonden bijzonder veel enthousiasme en willen het volgend voorjaar opnieuw 

proberen. 

In Alken startte de cursus op woensdag 8 september met 8 inschrijvingen. Inmiddels 

zijn er 10 deelnemers. Kortenberg en Lier starten pas op 9 en 16 oktober en daar 

loopt de promotie nog. 

In Kortenberg is in het kader van Start To Walk al een wandelgroep gemaakt. 

Administratief moet alles nog in orde gemaakt worden. Vraag is om met 10 aan te 

sluiten i.p.v. met 20. Dit zou aanpassingen vergen in ons aansluitingsreglement. 

• kalender 2022 
Alles is op 01/09 afgesloten. 1284 tochten, 153 FFBMP en 1 van WSVO. 6 IVV 
tochten. 106 bonustochten: Antwerpen 13; Vlaams-Brabant 20; Limburg 32; Oost-
Vlaanderen 20 en West-Vlaanderen 21.  

 
6. Ingebrachte punten: 

• evaluatie Regionale Vergaderingen 
Alle vergaderingen verliepen zeer vlot. Overal werd de uitleg opgepikt en was er vrij 
weinig reactie/interactie. Her en der enkele kleine vragen.  
De federatieteams worden steeds belangrijker in onze werking. Hier moet meer 
gewerkt worden waar er vroeger meer geluisterd werd.  
 

• goedkeuring uitnodiging AV  
De uitnodiging werd doorgenomen, aangepast en goedgekeurd.  
Na afloop van de AV zullen de federatieteams samenzitten om hun actieplan voor de 
volgende 2 jaar op te stellen.  
 

• goedkeuring wijzigingen AR, IR en SR 
AR: aanpassing rond de naamgeving van de club en wandelgroep en groep.  
IR: pag 10 rond verkiezingen 
Pag 12: Een federatieteamlid moet steeds lid zijn van een wandelclub. (citaat nog 
wat aangepast)  
Pag 13: De kandidaturen van het BO moeten niet meer voorzien worden van 2 
handtekeningen van het RB.  (CV en motivatie enkel voor nieuwe leden) 
Pag 23: idem als pag 12. (duur mandaat) 
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Pag 24: toekenning regionale wandeldag is door federatieteam evenementen. 
Nog een aanpassing: 
Bij de verkiezingen van de federatieteamleden mag er enkel een stem uitgebracht 
worden door een bestuurslid van de club. Dit mag ook een vertegenwoordiger zijn 
van de club.  
SR: Pag 17: procedure toekenning regionale wandeldag  
Enkele verduidelijkingen rond het clubkampioenschap.  
De 3 reglementen werden goedgekeurd door het BO.  
 

• Verslag RB Antwerpen 
We bekwamen een verslag van het RB, hierin stonden enkele foutieve citaten.  
De wandelapp “met het voetje” blijft bestaan.  
Het is geen verplichting van Sport Vlaanderen om te zetelen in een federatieteam. 
Cashless betalen zou €700 kosten per club. Dit klopt niet.  
 

• wijzigingen sjabloon voor de regionale Wandeldagen op de site 
Tegen 18/10, dan is er een vergadering met de organiserende clubs.  

 

• evaluatie opening Regi Pad (11/9) 
Zeer goede opzet en opkomst. We bereikten de pers met dit initiatief. Nu 
verwachten van CNR voorstellen en actie.  

 

• evaluatie Western Front Trail die doorging op 18/9 
Er zijn bijzonder veel positieve reacties. Enkelingen waren negatief, vooral die de 
35km stapten en die te vroeg vertrokken waren. Er komt een evaluatievergadering 
om enkele puntjes te finetune. In Nieuwpoort was een mythische plek maar niet 
goed uitgerust. Hier waren er vrijdag problemen met de opbouw.  Er zijn veel lessen 
getrokken voor een volgende editie.  

 

• het vergelijk binnen het RB Vlaams-Brabant voor de toewijzing van de Regionale 
Wandeldag 2022 (Halewijn versus Parkvrienden) 
Ze zullen alle twee organiseren, dit is een mooi vergelijk. We geven ze alle twee 
voldoende aandacht.  

 

 

• App: Gert van ’t Slot en PHpro 
We stuurden een mailing naar Gert van ’t Slot. Hierin werd vermeld dat als we 
binnen de 30 dagen geen reactie ontvangen, we de samenwerking ontbinden.  
Phpro start ook met de ontwikkeling van apps en willen een voorstel doen om onze 
wandelapp te mogen ontwikkelen.  
Er wordt zoveel mogelijk met weeknummers gewerkt maar er zijn uitzonderingen 
omtrent feestdagen. Alle nieuwe tochten die er komen worden in een weeknummer 
ingeschaald.  
Bij bijkomende tochten worden de naburige clubs ingelicht over deze organisatie. Dit 
zal door de kalenderverantwoordelijken gebeuren.  

• vraag vanuit RB West-Vlaanderen i.v.m. ongeldige lidkaart 
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Met scanning verschijnt er: ongeldige lidkaart. Kan er “niet-betaald” op het scherm 
komen? Dit zal geen verschil maken voor mensen die niet betalen. Kan er een signaal 
komen, geluid – licht? We zullen de evolutie van niet-betaalde leden die zich toch 
aanbieden opvolgen en bijsturen waar nodig.  
 

• Charter van generatie rookvrij  
We zullen dit charter ondertekenen. 
 

• Op de regiovergadering van Vlaams-Brabant deed Wilfried Rogier een voorstel om 
federatieleden naar een club te loodsen. We zullen werk maken van een mailing 
naar de federatieleden met de vraag of ze akkoord gaan dat we hun gegevens 
overmaken aan de club waar ze woonachtig zijn.  

• Route You deed een voorstel om alle openbare tochten van clubs onder de noemer 
van Wandelsport Vlaanderen vzw te plaatsen. Gezien niet veel clubs hun tochten 
voor lange tijd openbaar zetten zijn er geen voordelen voor ons aan gekoppeld.  

 
 


